
Zápis z jednání AS FI dne 14. 6. 2024

konaného prezenčně

 

Přítomní členové zaměstnanecké komory senátu (7/8)

Vlastislav Dohnal, Jiří Chmelík, Michal Kozubek, Pavel Matula, Václav Matyáš, Jan Strejček, 
David Šafránek

Přítomní členové studentské komory senátu (4/4)

Ondřej Hrdlička, Petr Hýbl, Jozef Sabo, Jakub Šárník

Omluven

Petr Švenda

Hosté

Jiří Barnat - děkan, Lenka Bartošková - tajemnice, Simona Davidová, Barbora Kozlíková, David 
Svoboda, Vojtěch Řehák a další hosté.

Senát je usnášeníschopný: 11/12

Přítomní jednomyslně odhlasovali následující program: 

Program:

1/ volba předsedy senátu,

2/ představení místopředsedy senátu,

3/ ustavení volební a mandátové komise,

4/ podmínky pro přijetí ke studiu,

5/ různé.

Podklady jsou dostupné zde:

https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2024/podklady_pro_zasedani_2024-06-14/

https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2024/podklady_pro_zasedani_2024-06-14/


Průběh jednání:

Jednání zahájil dosavadní předseda senátu doc. Dohnal a představil jmenný seznam členů 
senátu ve funkčním období 2024 - 2027.

ad 1) Volba předsedy senátu

Nominován na předsedu senátu byl Pavel Matula a se svojí nominací vyjádřil souhlas. 
Následně proběhla tajná volba v ISu.

Pro: 9

Proti: 0

Zdržel se: 1

Nehlasoval: 1

Pavel Matula byl zvolen předsedou AS FI.

ad 2) Představení místopředsedy senátu

Dle jednacího řádu AS FI je místopředsedou senátu předseda studentské komory AS FI. 
Předsedou SKAS FI je Jakub Šárník, který je zároveň i členem AS MU.

ad 3) Ustavení volební a mandátové komise

Volební a mandátová komise je tvořena třemi členy - po jednom z AKAS FI A SKAS FI a dalším  
studentem, který není členem AS FI.

David Šafránek je ochotný zůstat předsedou komise i v dalším volebním období a za SK byl 
nominován Ondřej Hrdlička. O těchto 2 kandidátech proběhlo veřejné hlasování.

Pro: 9

Proti: 0

Zdržel se: 2

SKAS FI upřesní nominaci na třetího člena komise později.



ad 4) Podmínky pro přijetí ke studiu

Proděkan pro pregraduální studium doc. Svoboda stručně shrnul změny v kritériích pro 
jednotlivé studijní programy. Znění dokumentů bylo k dispozici v podkladech pro toto zasedání. 
Předložil k diskuzi a následnému hlasování 4 dokumenty:

Kritéria pro přijetí ke studiu na Fakultě informatiky MU - Bc.

Změny:

● Přibyl nový studijní obor Bioinformatika - nemá zvláštní kritéria
● Nová podmínka pro přijetí při promíjení přijímacích zkoušek - Digital SAT
● Přehlednější text

Diskuze:

● Dotaz na vysvětlení odstavce “Odvolací řízení” - doporučeno doplnit slovo “kladně” 
přihlédnout. Smyslem je, aby se lidé se zdravotním postižením nebáli odvolat.

● Dotaz k požadovanému limitu na splnění subtestu numericko-analytického myšlení mezi  
25% nejlepšími v rámci MU. Vyhoví mu dostatek uchazečů? Pokud by tato hranice 
působila problém, stálo by za uvážení, limit snížit. Děkan: Není třeba s tím hýbat,            
i s tímto limitem byl při posledním přijímacím řízení dostatek kandidátů pro přijetí.

Hlasování:

Usnesení: Akademický senát FI souhlasí s předloženým dokumentem.

Pro: 11

Proti: 0

Zdržel se: 0

Kritéria pro přijetí ke studiu na Fakultě informatiky MU - Mgr_Digitální lingvistika

Žádná věcná změna.

Hlasování:

Usnesení: Akademický senát FI souhlasí s předloženým dokumentem.

Pro: 11

Proti: 0



Zdržel se: 0

Kritéria pro přijetí ke studiu na Fakultě informatiky MU - NMgr._CZ

Změny:

● Lépe vysvětleny podmínky pro studium učitelství včetně požadavku na studium 
informatiky v rámci bakalářského studijního programu.

Hlasování:

Usnesení: Akademický senát FI souhlasí s podobou kritérií v předloženém dokumentu.

Pro: 11

Proti: 0

Zdržel se: 0

Kritéria pro přijetí ke studiu na Fakultě informatiky MU - NMgr._EN

Změny:

● Snaha o větší přehlednost a transparentnost.
● Doplněn požadavek na vyplnění tabulky “Curriculum analysis” k požadavku na 

předložení dokumentu “List of select computer science/math courses (with detailed 
syllabuses)”.

● Doplněn požadavek na napsání eseje - Essay Original authorial work of length up to one 
A4 page. The use of AI is strictly forbidden.

● Thematic areas of the entrance exam - v tomto odstavci je potřeba udělat revizi 
anglického překladu, zatím uvedeno chybně.

Diskuze:

● Členové senátu kladně hodnotili požadavek na mapování předmětů. 

Matula: Navrhl doplnit do seznamu předmět PB 130 (Úvod do digitálního zpracování 
obrazu) za KVI. 

● Doplnit vysvětlení k psaní eseje - vs. motivační dopis, lépe specifikovat, co se očekává.
● Matyáš: Zpochybnil přínos takto transparentně nastavených kritérií, dle něho může 

paradoxně spíš způsobit problémy (odradit studenty a nebo vést k přijetí nevhodných 
uchazečů).

https://is.muni.cz/auth/predmet/fi/podzim2024/PB130


Vedení fakulty stáhlo tento dokument z hlasování a předloží jej znovu včetně správného 
překladu do angličtiny. O upraveném dokumentu následně proběhne hlasování na online 
zasedání AS FI.

ad 5) Různé

● Děkan fakulty zve nově zvoleného předsedu a místopředsedu AS FI na zasedání 
kolegia, nejbližší se koná dne 24.06.2024 ve 13h.

● Děkan fakulty navrhuje ustanovení pravidelného setkání AS FI v určitý den a hodinu 
kvůli možným kolizím s rozvrhem. Senátoři se dohodli, že pro plánování budoucího 
rozvrhu požádají, aby neměli výuku v pondělí odpoledne.

Zapsala: Jana Baná

Schválil: Pavel Matula


